
VILNIAUS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. lapkričio 15 d. Nr. T2-15

Vilnius

Posėdis įvyko 2023 m. lapkričio 15 d. Pradžia 10.00 val.
Posėdžio pirmininkas – Robert Duchnevič, Savivaldybės meras.
Tarybos  posėdį  protokolavo  –  Jovita  Griškevič,  Vilniaus  rajono  savivaldybės  Bendrojo

skyriaus vyr. specialistė.
Dalyvavo 30 Tarybos narių (1 priedas).
Tarybos narys Martynas Motuzas posėdyje nedalyvavo.
Asmenų, dalyvavusių Tarybos posėdyje, sąrašas pridedamas (2 priedas).
Savivaldybės meras Robert Duchnevič pristatė posėdžio darbotvarkę. 
Renata Sobieska pasiūlė atidėti 29 klausimo ,,Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos 2023

m.  balandžio  13  d.  sprendimo  Nr.  T3-119  „Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  tarybos  veiklos
reglamento patvirtinimo“ pakeitimo svarstymą.

Savivaldybės  meras  Robert  Duchnevič  pasiūlė  balsuoti  dėl  darbotvarkės  patvirtinimo  (su
pakeitimais).                            

Balsavo dėl darbotvarkės patvirtinimo (su pakeitimais):
už – 30 (vienbalsiai).
NUSPRĘSTA. Patvirtinti patikslintą posėdžio darbotvarkę.
1. SVARSTYTA. Dėl atstovo delegavimo į UAB ‚,Nemenčinės  komunalininkas“ atrankos

komisiją.
Pranešėja  – Danuta  Narbut,  Savivaldybės  vicemerė,  išsamiai  pristatė  Tarybos  sprendimo

projektą. Pasiūlė šį sprendimo projektą svarstyti Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitete.
Kalbėjo Artūras Želnys, Daniel Ilkevič.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta sprendimo projektą ,,Dėl atstovo delegavimo į UAB ‚,Nemenčinės komunalininkas“

atrankos komisiją“ svarstyti Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitete.
NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Teisėtvarkos ir

savivaldos plėtros komitete.
2.  SVARSTYTA. Dėl  atstovo  delegavimo  į  UAB  „Nemėžio  komunalininkas“  atrankos

komisiją.
Pranešėja  – Danuta  Narbut,  Savivaldybės  vicemerė,  išsamiai  pristatė  Tarybos  sprendimo

projektą. Pasiūlė šį sprendimo projektą svarstyti Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitete.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta sprendimo projektą ,, Dėl atstovo delegavimo į UAB „Nemėžio komunalininkas“

atrankos komisiją“ svarstyti Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitete.
NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Teisėtvarkos ir

savivaldos plėtros komitete.
3.  SVARSTYTA. Dėl  prašymo  perduoti  Vilniaus  rajono  savivaldybei  valstybinės  žemės

sklypą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.
Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja,  išsamiai pristatė Tarybos

sprendimo projektą.
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Kalbėjo Artūras Želnys.
Išėjo Daniel Ilkevič.
Dalyvauja 29 Tarybos nariai.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 29 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta sprendimo projektą „Dėl prašymo perduoti Vilniaus rajono savivaldybei valstybinės

žemės sklypą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“  svarstyti Ekonomikos ir finansų,
Sveikatos, šeimos ir socialinių reikalų, Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Ekonomikos ir
finansų,  Sveikatos,  šeimos  ir  socialinių  reikalų,  Kaimo,  vietinio  ūkio  ir  teritorijos  planavimo
komitetuose.

4. SVARSTYTA. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti,  naudoti ir disponuoti
juo patikėjimo teise.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja,  išsamiai pristatė Tarybos
sprendimo projektą.

Kalbėjo Gediminas Kazėnas.
Grįžo Daniel Ilkevič.
Dalyvauja 30 Tarybos narių.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Vaidas Augūnas pasiūlė sprendimo projektą svarstyti Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo

reikalų komitete.
Pasiūlyta sprendimo projektą „Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo valdyti, naudoti ir

disponuoti  juo patikėjimo teise“   svarstyti  Ekonomikos  ir  finansų,  Švietimo,  kultūros,  sporto ir
jaunimo reikalų komitetuose.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Ekonomikos ir
finansų, Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetuose.

5.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  nekilnojamojo  turto  nurašymo  ir
likvidavimo.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja,  išsamiai pristatė Tarybos
sprendimo projektą.

Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta  sprendimo  projektą  „Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  nekilnojamojo  turto

nurašymo ir likvidavimo“ svarstyti Ekonomikos ir finansų,  Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros bei
Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Ekonomikos ir
finansų,  Teisėtvarkos  ir  savivaldos  plėtros  bei  Kaimo,  vietinio  ūkio  ir  teritorijos  planavimo
komitetuose.

6.  SVARSTYTA. Dėl  prašymo  perduoti  Vilniaus  rajono  savivaldybei  kitos  paskirties
valstybinės žemės sklypą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja,  išsamiai pristatė Tarybos
sprendimo projektą.

Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta  sprendimo  projektą  „Dėl  prašymo  perduoti  Vilniaus  rajono  savivaldybei  kitos

paskirties valstybinės žemės sklypą valdyti,  naudoti  ir disponuoti  juo patikėjimo teise“ svarstyti
Ekonomikos ir finansų bei Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.



3

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Ekonomikos ir
finansų bei Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.   

7. SVARSTYTA. Dėl socialinio būsto Vilniaus r., Mickūnų sen., Mickūnų mstl., Mokyklos g.
6a-12, išnuomojimo.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja,  išsamiai pristatė Tarybos
sprendimo projektą.

Kalbėjo Gediminas Kazėnas, Vladislav Kondratovič, Teresa Demeško.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta sprendimo projektą „Dėl socialinio būsto Vilniaus r., Mickūnų sen., Mickūnų mstl.,

Mokyklos g. 6a-12, išnuomojimo“ svarstyti Ekonomikos ir finansų, Sveikatos, šeimos ir socialinių
reikalų komitetuose.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Ekonomikos ir
finansų, Sveikatos, šeimos ir socialinių reikalų komitetuose.

8. SVARSTYTA. Dėl pritarimo bendradarbiavimo su Vilniaus universitetu sutarties projektui.
Pranešėja – Jolanta Gulbinovič, Viešųjų ir tarptautinių ryšių skyriaus vedėja, išsamiai pristatė

Tarybos sprendimo projektą.
Daniel Ilkevič paragino balsuoti už sprendimo projekto pateikimą.
Kalbėjo Waldemar Urban.
Ruslanas Baranovas kvietė pritarti sprendimo projekto pateikimui.
Artūras Želnys pritarė šiam sprendimo projektui.
Kalbėjo Bartoš Jachimovič.
Kalbėjo Edita Tamošiūnaitė, Vladislav Kondratovič, Ruslanas Baranovas, Waldemar Urban.
Marija Rekst paprašė informuoti Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetą apie

vykdomus projektus.
Savivaldybės meras Robert Duchnevič pasakė, kad bus paruoštas pristatymas apie vykdomą

projektą ir visi Tarybos nariai bus supažindinti su vykdoma veikla.
Kalbėjo Miroslav Klim, Edita Tamošiūnaitė, Artūras Želnys.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta  sprendimo  projektą  „Dėl  pritarimo  bendradarbiavimo  su  Vilniaus  universitetu

sutarties projektui“ svarstyti Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitete.
NUTARTA.  Bendru  sutarimu  pritarti  pasiūlymui  sprendimo  projektą  svarstyti  Švietimo,

kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitete.
9.  SVARSTYTA. Dėl  UAB „Nemėžio  komunalininkas“  šilumos  gamybos  ir  (ar)  tiekimo

pajamų bazinio lygio galiojimo laikotarpio nustatymo.
Pranešėjas – Miroslav Romanovski, Vietinio ūkio skyriaus vedėjas, išsamiai pristatė Tarybos

sprendimo projektą.
Kalbėjo Artūras Želnys, Marija Rekst, Tadeusz Andrzejewski.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui.
Pasiūlyta sprendimo projektą „Dėl UAB „Nemėžio komunalininkas“ šilumos gamybos ir (ar)

tiekimo pajamų bazinio lygio galiojimo laikotarpio nustatymo“ svarstyti  Kaimo, vietinio ūkio ir
teritorijos planavimo komitete.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Kaimo, vietinio
ūkio ir teritorijos planavimo komitete.

10.  SVARSTYTA. Dėl  sutikimų  naudotis  Vilniaus  rajono  savivaldybės  vietinės  reikšmės
viešaisiais  keliais  važiuojant  didžiagabaritėmis  ir  (ar)  sunkiasvorėmis  transporto  priemonėmis
išdavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.
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Pranešėjas  – Jurijus  Jelinskis,  Statybos  skyriaus  vedėjo  pavaduotojas,  išsamiai  pristatė
Tarybos sprendimo projektą.

Kalbėjo Bartoš Jachimovič.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimo projekto pateikimui. 
Artūras  Želnys  pasiūlė  šį  sprendimo  projektą  svarstyti  Kaimo,  vietinio  ūkio  ir  teritorijos

planavimo komitete.
Pasiūlyta sprendimo projektą „Dėl UAB „Dėl sutikimų naudotis Vilniaus rajono savivaldybės

vietinės reikšmės viešaisiais keliais važiuojant didžiagabaritėmis ir (ar) sunkiasvorėmis transporto
priemonėmis išdavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ svarstyti Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros bei
Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.

NUTARTA. Bendru sutarimu pritarti pasiūlymui sprendimo projektą svarstyti Teisėtvarkos ir
savivaldos plėtros bei Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.

11. SVARSTYTA. Dėl Spanguolių g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r. sav., Avižienių  sen.,
Lindiniškių k.

12. SVARSTYTA. Dėl Naujakampio g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r. sav., Riešės  sen.,
Pašilių k.

13.  SVARSTYTA. Dėl Saulučių g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r. sav., Nemėžio  sen.,
Skaidiškių k. ir Didžiasalio k.

Pranešėja – Renata Kozlovska, Architektūros ir teritorijų planavimo (vyriausiojo architekto)
skyriaus vyr. specialistė, išsamiai pristatė Tarybos sprendimo projektus.

Balsavo dėl Tarybos sprendimų projektų pateikimo:
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Pritarti Tarybos sprendimų projektų pateikimui. 
Pasiūlyta  sprendimo projektus  ,,Dėl  Spanguolių g.  pavadinimo suteikimo Vilniaus  r.  sav.,

Avižienių   sen.,  Lindiniškių  k.“,  ,,Dėl  Naujakampio  g.  pavadinimo  suteikimo  Vilniaus  r.  sav.,
Riešės  sen., Pašilių k.“, ,,Dėl Saulučių g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r. sav., Nemėžio  sen.,
Skaidiškių k. ir Didžiasalio k“ svarstyti Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitete.

NUTARTA.  Bendru  sutarimu  pritarti  pasiūlymui  sprendimo  projektus  svarstyti  Kaimo,
vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitete.

14. SVARSTYTA. Dėl mėgėjiškų krepšinio, futbolo ir tinklinio komandų fondo įsteigimo.
Pranešėjas  – Ruslanas  Baranovas,  Tarybos  narys,  išsamiai pristatė  Tarybos  sprendimo

projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas  Ekonomikos  ir  finansų,  Švietimo,  kultūros,
sporto ir jaunimo reikalų komitetuose. Taip pat informavo apie pakeitimus su Waldemaro Urbano
pastabomis.

Gauti komitetų pritarimai. 
Waldemar  Urban,  Stasys  Mušeikis,  Teresa  Demeško  pasisakė,  kad  susilaikys  priimant

sprendimo projektą.
Marija Rekst pasiūlė peržiūrėti ir numatyti viską viename fonde.
Kalbėjo Gediminas Kazėnas, Robert Rackiewicz, Vladislav Kondratovič.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo:
už – 6; prieš – 24.
NUTARTA. Nepriimti Tarybos sprendimo.
15.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  2022–2024 metų  strateginio  veiklos

plano įgyvendinimo ataskaitos už 2022 metus patvirtinimo.
Pranešėja  – Dorota  Korvin-Piotrovska,  Investicijų  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos

sprendimo  projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas  Ekonomikos  ir  finansų,  Kaimo,
vietinio ūkio ir teritorijos planavimo, Sveikatos, šeimos ir socialinių reikalų, Švietimo, kultūros,
sporto ir jaunimo reikalų, Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
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už – 28; susilaikė – 2.
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-277).
16. SVARSTYTA. Dėl ilgalaikio turto perdavimo VšĮ Vilniaus rajono centrinei poliklinikai.
Pranešėja  – Dorota  Korvin-Piotrovska,  Investicijų  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų bei Sveikatos,
šeimos ir socialinių reikalų komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-278).
17.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  nekilnojamojo  turto  nurašymo  ir

likvidavimo.
Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo

projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų, Kaimo, vietinio ūkio ir
teritorijos planavimo bei Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-279).
18. SVARSTYTA. Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 30 d. sprendimo

Nr. T3-318 „Dėl viešame aukcione parduodamo Vilniaus rajono savivaldybės nekilnojamojo turto ir
kitų nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“, pakeitimo.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo
projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas  Ekonomikos  ir  finansų  bei  Teisėtvarkos  ir
savivaldos plėtros komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-280).
19.  SVARSTYTA. Dėl  fiksuotų  pajamų  mokesčio  dydžių  ir  lengvatų,  taikomų  įsigyjant

verslo liudijimus 2024 metais vykdomai veiklai, patvirtinimo.
Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo

projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų komitete.
Gautas komiteto pritarimas.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-281).
20.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  tarybos  2020  m.  balandžio  3  d.

sprendimo  Nr.  T3-77  „Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybei  nuosavybės  teise  priklausančio  turto
perdavimo  panaudos  pagrindais  laikinai  neatlygintinai  valdyti  ir  naudotis  tvarkos  aprašo
patvirtinimo“, pakeitimo.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo
projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas  Ekonomikos  ir  finansų  bei  Teisėtvarkos  ir
savivaldos plėtros komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-282).
21.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  tarybos  2021  m.  rugsėjo  24  d.

sprendimo  Nr.  T3-232  „Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  ilgalaikio  materialiojo  turto  nuomos
tvarkos aprašo patvirtinimo“, pakeitimo.
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Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo
projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas  Ekonomikos  ir  finansų  bei  Teisėtvarkos  ir
savivaldos plėtros komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai. 
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-283).
22.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  seniūnijų  seniūnaičių  sueigos  ir

išplėstinės seniūnaičių sueigos nuostatų pakeitimo.
Pranešėja – Rita Daugevičienė, Teisės skyriaus vyriausioji specialistė, laikinai einanti vedėjo

pareigas pristatė  Tarybos  sprendimo  projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo  svarstytas
Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros komitete.

Gautas komiteto pritarimas.
Kalbėjo Artūras Želnys.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-284).
23. SVARSTYTA. Dėl kreipimosi į Lietuvos heraldikos komisiją dėl Dūkštų herbo etalono ir

heraldinio projekto kūrimo inicijavimo.
Pranešėja – Jolanta Gulbinovič, Viešųjų ir tarptautinių ryšių skyriaus vedėja pristatė Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros bei
Švietimo, kultūros, sporto ir jaunimo reikalų komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-285).
24. SVARSTYTA. Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos 2022 m. spalio 28 d. sprendimo

Nr. T3-303 „Dėl valstybės turto perėmimo Vilniaus rajono savivaldybės nuosavybėn“ pakeitimo.
Pranešėjas  – Jurijus  Jelinskis,  Statybos  skyriaus  vedėjo  pavaduotojas, pristatė  Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros bei
Ekonomikos ir finansų komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-286).
25.  SVARSTYTA. Dėl  valstybės  nekilnojamojo  turto  pripažinimo  netinkamu  (negalimu)

naudoti ir nurašymo.
Pranešėjas  – Ruslan  Narunec,  Žemės  ūkio  skyriaus  vedėjas pristatė  Tarybos  sprendimo

projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros, Ekonomikos
ir finansų bei Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitetuose.

Gauti komitetų pritarimai.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-287).
26.  SVARSTYTA. Dėl  bendrojo  naudojimo  (miestų,  miestelių  ir  kaimų  ar  savivaldybių

bendrojo naudojimo) teritorijos žemės sklypo suformavimo Vilniaus r. sav., Paberžės sen., Paberžės
k., Vilniaus g. 61a.

Pranešėjas  – Andželika  Komarovska,  Kraštotvarkos  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos
sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos
planavimo komitete.

Gautas komiteto pritarimas.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
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už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-288).
27.  SVARSTYTA. Dėl  bendrojo  naudojimo  (miestų,  miestelių  ir  kaimų  ar  savivaldybių

bendrojo naudojimo) teritorijos žemės sklypo suformavimo Vilniaus r. sav., Riešės sen., Ažulaukės
k.

Pranešėjas  – Andželika  Komarovska,  Kraštotvarkos  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos
sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos
planavimo komitete.

Gautas komiteto pritarimas.
Balsavo dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-289).
28. SVARSTYTA. Dėl pritarimo tapti VšĮ FK TransINVEST dalininke.
Pranešėja – Edita Tamošiūnaitė, Savivaldybės vicemerė pristatė Tarybos sprendimo projektą.

Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų, Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros,
Kaimo,  vietinio  ūkio  ir  teritorijos  planavimo,  Švietimo,  kultūros,  sporto  ir  jaunimo reikalų  bei
Sveikatos, šeimos ir socialinių reikalų komitetuose.

Pastabų ir pasiūlymų nebuvo.
Gauti komiteto pritarimai.
Vaidas Augūnas pasisakė prieš šio sprendimo projekto priėmimą.
Stasys Mušeikis siūlė palaikyti šį projektą.
Waldemar  Urban  pritarė  projektui  ir  pasiūlė  suorganizuoti  susitikimą  su  TransINVEST

atstovais.
Kalbėjo Tadeusz Andrzejewski.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už – 29; prieš – 1.
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-290).
Kalbėjo Daniel Ilkevič, Waldemar Urban.
29. ATSIIMTAS RENGĖJO. Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos 2023 m. balandžio 13

d.  sprendimo  Nr.  T3-119  „Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  tarybos  veiklos  reglamento
patvirtinimo“ pakeitimo.

30.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  tarybos  2023  m.  gegužės  30  d.
sprendimo Nr.  T3-140 „Dėl  Vilniaus  rajono savivaldybės  smulkiojo  ir  vidutinio verslo rėmimo
fondo lėšų skirstymo komisijos sudėties patvirtinimo“ 1 punkto pakeitimo.

Pranešėja – Lucija Lipnicka, Ekonomikos ir turto skyriaus vedėja, pristatė Tarybos sprendimo
projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Kaimo, vietinio ūkio ir  teritorijos planavimo
komitete.

Pastabų ir pasiūlymų nebuvo.
Gautas komiteto pritarimas.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už –  30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-291).
31. SVARSTYTA. Dėl Vienkiemių g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r.  sav., Nemenčinės

sen., Purnuškių k.
Pranešėja – Renata Kozlovska, Architektūros ir teritorijų planavimo (vyriausiojo architekto)

skyriaus  vyr.  specialistė, pristatė  Tarybos  sprendimo  projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo
svarstytas Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitete.

Pastabų ir pasiūlymų nebuvo.
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Gautas komiteto pritarimas.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už –  30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-292).
32. SVARSTYTA. Dėl Žemutinės g. pavadinimo suteikimo Vilniaus r. sav., Pagirių  sen.,

Merešlėnų k.
Pranešėja – Renata Kozlovska, Architektūros ir teritorijų planavimo (vyriausiojo architekto)

skyriaus  vyr.  specialistė, pristatė  Tarybos  sprendimo  projektą. Informavo,  kad  projektas  buvo
svarstytas Kaimo, vietinio ūkio ir teritorijos planavimo komitete.

Pastabų ir pasiūlymų nebuvo.
Gautas komiteto pritarimas.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už –  30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-293).
33.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  2023  metų  biudžeto  padidinimo  ir

patikslinimo.
Pranešėja  – Marina  Symonovič,  Biudžeto  planavimo  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų komitete.
Gautas komiteto pritarimas.
Gautas Waldemaro Urbano pasiūlymas.
Kalbėjo Artūras Želnys.
Ruslanas Baranovas siūlė balsuoti už.
Kalbėjo Vladislav Kondratovič.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (su papildymais):
už –  30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-294).
34.  SVARSTYTA. Dėl  Vilniaus  rajono  savivaldybės  2023  metų  biudžeto  asignavimų

perskirstymo.
Pranešėja  – Marina  Symonovič,  Biudžeto  planavimo  skyriaus  vedėja, pristatė  Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Ekonomikos ir finansų komitete.
Gautas komiteto pritarimas.
Robert Rackiewicz pasisakė už projekto priėmimą.
Kalbėjo Teresa Demeško, Marija Rekst, Vladislav Kondratovič.
Vyko diskusijos.
Renata  Sobieska  pasiūlė  biudžeto  klausimus  taipogi  svarstyti  Teisėtvarkos  ir  savivaldos

plėtros komitete.
Ruslanas Baranovas kvietė pritarti sprendimo projekto priėmimui.
Waldemar  Urban  pasiūlė  svarstyti  su  biudžetu  susijusius  klausimus  daugiau  komitetų  ir

pateikti daugiau informacijos Tarybos nariams.
Išėjo Jonas Vasiliauskas.
Dalyvauja 29 Tarybos nariai.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už –  29 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-295).
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Artūras Želnys pasiūlė biudžeto padidinimą ir perskirstymą svarstyti visuose komitetuose.
Teresa Demeško paprašė nuimti apribojimus Tarybos nariams DVS programoje.
Kalbėjo Vladislav Kondratovič, Administracijos direktorius, Waldemar Urban.
Vyko diskusijos
35. SVARSTYTA. Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 9 d. sprendimo

Nr. T3-147 „Dėl Vilniaus rajono savivaldybės tarybos etikos komisijos sudarymo“ pakeitimo.
Pranešėjas – Daniel Ilkevič, Tarybos narys; Etikos komisijos pirmininkas, pristatė Tarybos

sprendimo projektą. Informavo, kad projektas buvo svarstytas Teisėtvarkos ir savivaldos plėtros
komitete.

Gautas komiteto pritarimas.
Jonas Vasiliauskas grįžo.
Dalyvauja 30 Tarybos narių.
Siūloma balsuoti už tai, kad sprendimo projektas būtų priimtas skubos tvarka.
Bendru sutarimu pritarta pasiūlymui dėl sprendimo projekto priėmimo skubos tvarka. Balsavo

dėl Tarybos sprendimo projekto priėmimo (pagal projektą):
už –  30 (vienbalsiai).
NUTARTA. Priimti Tarybos sprendimą (sprendimas Nr. T3-296).
36. REZOLIUCIJA. Rezoliucija dėl pagrindinio gyvenamojo būsto neapmokestinamo ir būsto

įperkamumo gyventojams.
Pranešėjas – Daniel Ilkevič, Tarybos narys; Etikos komisijos pirmininkas, pristatė rezoliuciją.
Pranešėjas – Waldemar Urban, Tarybos narys, pristatė rezoliucijos papildymą.
Stasys Mušeikis pasiūlė nepritarti rezoliucijos pasiūlymams.
Tadeusz Andrzejewski pritarė rezoliucijai ir siūlė paviešinti ją elektroninėje erdvėje.
Kalbėjo Artūras Želnys.
Vyko diskusijos.
Savivaldybės meras Robert Duchnevič pasiūlė balsuoti už rezoliuciją su pasiūlymu.
Išėjo Vaidas Augūnas, Gediminas Kazėnas, Robert Rackiewicz, Jonas Vasiliauskas.
Dalyvauja 26 Tarybos nariai.
Balsavo dėl rezoliucijų priėmimo:
už –  24; nebalsavo – 2.
NUTARTA. Priimti rezoliuciją su pasiūlymu.
Savivaldybės meras Robert Duchnevič paskelbė 10 min. pertrauką. 
37. Savivaldybės tarybos mažumos valanda.
Opozicijos  lyderis  Gediminas  Kazėnas  paklausė  administracijos  direktoriaus  Vladislavo

Kondratavičiaus ir mero Roberto Duchnevičiaus dėl galimybės perkelti lenkiškai kalbančių vaikų
darželio  grupes  į  Maišiagalos  Obremskio  gimnaziją,  tokiu  būdu atlaisvinant  vietas  Maišiagalos
darželyje.  Administracijos  direktorius  Vladislav  Kondratovič  atsakė,  kad  šiai  dienai  tokios
galimybės  nėra  dėl  techninių  sąlygų  susijusių  su  higienos  normomis  neįvykdymo.  Opozicijos
lyderis Gediminas Kazėnas pasiūlė ieškoti sprendimo būdų, Administracijos direktorius Vladislav
Kondratovič atsakė, kad svarstys galimybes.

Opozicijos  lyderis  Gediminas  Kazėnas  uždavė  antrą  klausimą  Ekonomikos  ir  finansų
komiteto  pirmininkui  Zigmontui  Ždanovičiui  prašydamas  įvardinti  kelis  pagrindinius  šaltinius,
kurie komiteto pirmininko manymu yra neišnaudojami ir kurių pagalba būtų galima reikšmingai
padidinti  Vilniaus  rajono  savivaldybės  biudžetą.   Ekonomikos  ir  finansų  komiteto  pirmininkas
atsakė, kad biudžeto didinimas galimas daugiau susigrąžinant Gyventojų pajamų mokesčio. Pasiūlė
galimą lėšų pritraukimą per dalyvavimą projektinėse veiklose ir iš Europos Sąjungos lėšų ir plėsti
teikiamų paslaugų apimtis, vystyti turizmą. Paminėjo, kad atsižvelgiant į tai, kad nauja savivaldybės
administracija  dirba  palyginti  neilgą  laiką,  negalėtų  vertinti  biudžeto  lėšų  efektyvų/neefektyvų
panaudojimą.

Vladislav  Kondratovič,  Gediminas  Kazėnas,  Zigmont  Ždanovič,  Tadeusz  Andrzejewski,
Marija Rekst detaliai aptarė klausimus susijusius su finansavimo galimybėmis. 
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Vaidas Augūnas administracijos direktoriui pasiūlė sudaryti darbo grupę, kuri nagrinėtų kaip
motyvuoti  rajono  gyventojus,  kurie  gyvena  Vilniaus  rajono  savivaldybėje,  bet  nėra  deklaravę
gyvenamosios vietos – ją deklaruoti  Vilniaus rajone, tokiu būdu pritraukiant daugiau Gyventojų
pajamų mokesčio mokėtojų.

Savivaldybės meras Robert Duchnevič sutiko ir pasakė, kad galima sudaryti tokią grupę.
Jonas Vasiliauskas pateikė klausimą Švietimo, kultūros, sporto, ir jaunimo reikalų komiteto

pirmininkei Marijai Rekst dėl trūkstamų vietų darželyje lietuvių kalba. 
Marija  Rekst  sutiko,  kad  yra  tokia  būtinybė,  bei  pateikė  statistikos  duomenis  apie

ikimokyklinių įstaigų steigimą Vilniaus rajone.
Artūras Želnys pasidomėjo kokios sritys dabar yra svarbiausios merui.
Savivaldybės meras Robert Duchnevič atsakė, kad yra tobulinamas paslaugų prieinamumas,

infrastruktūros gerinimas, investicinių projektų įgyvendinimui sukurta projektinio valdymo grupė.
Taip  pat  meras  pažymėjo,  kad  aktualiausi  klausimai  yra  švietimas,  vietų  darželyje  trūkumo
mažinimas, komunalinis ūkis.

Daniel  Ilkevič  uždavė  klausimą  administracijos  direktoriui,  dėl  galimybės  kreiptis
gyventojams dėl skundų ir prašymų kita kalba. Administracijos direktorius Vladislav Kondratovič
atsakė, kad asmenų skundų ir prašymų nagrinėjimo taisyklės peržiūrimos ir planuojama numatyti
tvarkoje  asmenų  aptarnavimas  ir  kitomis  kalbomis,  ne  tik  valstybine  kalba. Kalbėjo  Tadeusz
Andrzejewski, Danuta Narbut. 

Stasys Mušeikis pasidomėjo kokių priemonių yra imamasi sprendžiant ikimokyklinio ugdymo
problemas.

Savivaldybės  meras  Robert  Duchnevič  vykdomos ikimokyklinio  ugdymo įstaigų  statybos,
taip  pat  planuojama  svarstyti  modulinių  ikimokyklinio  ugdymo  įstaigų  statyba. Kalbėjo
administracijos direktorius Vladislav Kondratovič, Marija Rekst. 

Artūras  Želnys  paklausė  apie  kelių  statybą  bei  pasiūlė  įtraukti  bendruomenės  atstovus  į
projektavimo darbus. Vicemeras Algis Vaitkevičius, pristatė informaciją apie vykdomus darbus ir
tai su kokiomis problemomis yra susiduriama bei kaip jos bus sprendžiamos.

Vaidas Augūnas pažymėjo, kad yra jaunimo užimtumo problema –  trūksta meno, kultūros
centrų,  atkreipė  dėmesį  į  problemas  susijusias  su  komunalinėmis  atliekomis. Kalbėjo  vicemerė
Edita Tamošiūnaitė, vicemerė Danuta Narbut, Jonas Vasiliauskas, Stasys Mušeikis, Marija Rekst,
administracijos direktorius Vladislav Kondratovič.  

Stasys Mušeikis pasiteiravo apie gerai besimokančių mokinių skatinimo projektą. Vicemerė
Edita Tamošiūnaitė atsakė į klausimą.

Kalbėjo  Artūras  Želnys,  Marija  Rekst,  Statybos  skyriaus  vedėjo  pavaduotojas  Jurijus
Jelinskis, Daniel Ilkevič.

Posėdis baigėsi 14.08 val.

Savivaldybės meras Robert Duchnevič informavo, kad kitas Tarybos posėdis planuojamas š.
m. gruodžio 8 d.

Savivaldybės meras                     Robert Duchnevič

Tarybos posėdžio sekretorė         Rasa Kanašonkienė

Protokolą rašė
Bendrojo skyriaus vyr. specialistė
J. Griškevič
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1 priedas

TARYBOS NARIŲ, DALYVAVUSIŲ VILNIAUS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS
2023-11-15 POSĖDYJE, SĄRAŠAS

1. Stanislav Adamaitis
2. Tadeusz Andrzejewski
3. Irena Aniukštienė
4. Vaidas Augūnas
5. Ruslanas Baranovas
6. Kristina Boroško
7. Viktor Bojarovič
8. Rūta Carik
9. Teresa Demeško
10. Miroslava Klim
11. Edyta Klimaszewska
12. Valdemar Klimaševski
13. Stasys Mušeikis
14. Karolina Petrusevič
15. Robert Rackiewicz
16. Marija Rekst
17. Honorata Romanovska
18. Zbignev Sinkevič
19. Renata Sobieska
20. Janina Šokaitienė
21. Waldemar Urban
22. Jonas Vasiliauskas
23. Stanislav Zajankovski
24. Artūras Želnys
25. Daniel Ilkevič
26. Iwona Kazakiewicz
27. Tomas Ruzgys.
28. Gediminas Kazėnas
29. Zigmont Ždanovič
30. Bartoš Jachimovič

Nedalyvavo:

1. Martynas Motuzas
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2 priedas

ASMENŲ, DALYVAVUSIŲ VILNIAUS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS
2023-11-15 POSĖDYJE, SĄRAŠAS

1. Edita Tamošiūnaitė, Vilniaus rajono savivaldybės vicemerė;
2. Vladislav Kondratovič, Vilniaus rajono savivaldybės administracijos direktorius;
3. Algis Vaitkevičius, Vilniaus rajono savivaldybės vicemeras;
4. Danuta Narbut, Vilniaus rajono savivaldybės vicemerė;
5. Rasa Kanašonkienė, Tarybos posėdžio sekretorė;
6. Žana Andrejeva, LSSO Vilniaus apskrities direktorė.







DETALŪS METADUOMENYS

Dokumento sudarytojas (-ai)
Vilniaus rajono savivaldybės administracija, taryba,
Rinktinės g. 50, 09318 Vilnius, Lietuva (2023-11-22
15:05:19)

Dokumento pavadinimas (antraštė) Vilniaus rajono savivaldybės tarybos posėdžio
protokolas 2023-11-15

Dokumento rūšis -

Dokumento registracijos data ir numeris 2023-11-22 Nr. T2-15

Dokumento gavimo data ir dokumento gavimo
registracijos numeris -

Dokumento specifikacijos identifikavimo žymuo ADOC-V1.0

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Rasa Kanašonkienė, Tarybos sekretorė

Parašo sukūrimo data ir laikas 2023-11-22 14:32:43 (GMT+02:00)

Parašo formatas XAdES-T

Laiko žymoje nurodytas laikas 2023-11-22 14:32:44 (GMT+02:00)

Informacija apie sertifikavimo paslaugos teikėją ADIC CA-A,Asmens dokumentu israsymo centras prie
LR VRM,2.5.4.97=#1609313838373738333135,LT

Sertifikato galiojimo laikas 2023-05-12 09:38:09–2026-05-11 09:38:09

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Robert Duchnevič, Meras

Parašo sukūrimo data ir laikas 2023-11-22 14:59:06 (GMT+02:00)

Parašo formatas XAdES-T

Laiko žymoje nurodytas laikas 2023-11-22 14:59:07 (GMT+02:00)

Informacija apie sertifikavimo paslaugos teikėją RCSC IssuingCA,VI Registru centras - i.k.
124110246,RCSC,LT

Sertifikato galiojimo laikas 2023-04-20 13:07:55–2025-04-19 13:07:55

Parašo paskirtis Registravimas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Dokumentų valdymo sistema DocLogix, DocLogix

Parašo sukūrimo data ir laikas 2023-11-22 15:01:46 (GMT+02:00)

Parašo formatas XAdES-EPES

Laiko žymoje nurodytas laikas -

Informacija apie sertifikavimo paslaugos teikėją RCSC IssuingCA,VI Registru centras - i.k.
124110246,RCSC,LT

Sertifikato galiojimo laikas 2022-05-24 14:25:45–2025-05-23 14:25:45

Informacija apie būdus, naudotus metaduomenų
vientisumui užtikrinti -

Pagrindinio dokumento priedų skaičius 1

Pagrindinio dokumento pridedamų dokumentų skaičius -

Programinės įrangos, kuria naudojantis sudarytas
elektroninis dokumentas, pavadinimas DocLogix v12.8.7.0

Informacija apie elektroninio dokumento ir elektroninio
(-ių) parašo (-ų) tikrinimą (tikrinimo data)

Tikrinant dokumentą nenustatyta jokių klaidų ( 2023-
11-22 15:05:19)

Elektroninio dokumento nuorašo atspausdinimo data ir
ją atspausdinęs darbuotojas 2023-11-22 15:05:19 atspausdino Agata Grigorovič

Paieškos nuoroda -



Papildomi metaduomenys -


